
                              

 

Uitnodiging tweede avond 
Informatieavond over de toekomst van het jongenshockey in de regio 

 
De Terriërs in Heiloo, MHC Uitgeest en MHC Castricum zijn in gesprek zijn over 
samenwerking in de jongenslijnen.  
 
Graag nodigen we je uit voor de tweede informatieavond op donderdag 20 april om 
19.30 uur in het clubhuis van MHCC. 
 
Twee weken geleden is er een eerste informatieavond over de toekomst van de jongenslijn 
geweest. Het doel van die avond was een beeld te vormen bij de problematiek in de 
jongenslijn en de mogelijke oplossingsrichtingen. We zijn blij met de waardevolle feedback 
die we hebben ontvangen van kinderen en ouders. Deze input is verwerkt in een 
oplossingsrichting die we graag met jullie willen delen tijdens de tweede avond.  
 
Het doel van de tweede avond: 

- inzicht krijgen in de ontvangen feedback naar aanleiding van de eerste avond 
- presentatie van het concept advies aan het bestuur wat is opgesteld door de 

werkgroep  
- wensen en bedenkingen bij het concept advies (oordeelsvorming) 

 
Voor wie? 
De informatieavond is bestemd voor ouders en leden van alle jongenslijnen, Funkeys tot en 
met JO18 van MHCC. Iedereen is vrij om te bepalen of kinderen mee komen, gezien het 
tijdstip zullen waarschijnlijk alleen de oudere kinderen aanwezig zijn. 
 
Vervolgproces:  
Je kunt na de tweede avond hopelijk een mening vormen over de wenselijkheid van het 
concept advies. De werkgroep kan na de tweede avond, indien nodig, het advies nog 
aanpassen. Vervolgens wordt er een definitief advies aan de drie besturen gegeven. Elk 
bestuur beoordeelt of dit advies in stemming kan worden gebracht tijdens een bijzondere 
algemene ledenvergadering. We zitten dan eind mei/begin juni 2023.  
 
Waarom deze avonden? 
De drie verenigingen stuiten elk jaar op vergelijkbare knelpunten om de jongensteams 
samen te stellen. Door krapte is het telkens weer een, soms onmogelijke, puzzel en door het 
seizoen moet er volop geïmproviseerd worden om de wedstrijden te kunnen spelen. Door de 
jaren heen constateren we een teruggang van het jongenshockey in deze regio, ondanks 
verschillende wervingsacties. We moeten helaas vaststellen dat het probleem structureel is, 
in omvang toeneemt en dat elke club er in welke vorm dan ook tegenaan loopt.  
 
Wat is de ambitie?  
De verenigingen delen de ambitie om jongens met veel plezier te laten hockeyen. Er is een 
werkgroep gestart met leden van alle drie de clubs die onderzoekt hoe het jongenshockey 
een stabiele toekomst kan worden geboden.  
 
Hopelijk tot ziens op 20 april, 19.30 uur! Aanmelden kan via jongstejeugd@mhcc.nl  
Je kunt ook een link krijgen voor digitale deelname. De presentatie wordt na afloop gedeeld.  
 
Vriendelijke groet, 
 
De werkgroep toekomst jongens en de besturen van de Terriërs, MHCU en MHCC. 

https://www.mhcc.nl/site/default.asp?Option=51&Nieuws=4239
mailto:jongstejeugd@mhcc.nl

